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Betreft: Bereikbaarheid van Rijswijk Buiten 
 
Geacht college, 
 
Bij het inrichten van een nieuwe wijk is het belangrijk dat er in een vroeg stadium voldoende 
aandacht is voor voorzieningen en zeker ook het openbaar vervoer. In de nieuwe duurzame wijk 
RijswijkBuiten ontbreekt nog iedere vorm van openbaar vervoer; er stopt geen bus, er is geen 
tramhalte en geen treinstation. 
 
GroenLinks maakt zich zorgen om de bereikbaarheid van RijswijkBuiten. Daarom hebben we de 
volgende vragen: 
 
1. Wanneer en waar verwacht u dat er een of meerdere bus- en/of tramhaltes in RijswijkBuiten 

komen? Graag aangeven in welke maand van welk jaar en ter hoogte van welk adres. 
2. Wat gaat u doen om ervoor te zorgen dat RijswijkBuiten met het openbaar vervoer bereikbaar 

wordt? 
3. Heeft de gemeente een actieve rol in het realiseren van ov in RijswijkBuiten? Zo ja, hoe vult de 

gemeente die rol in? Zo nee, waarom niet? 
4. Bent u in gesprek met bedrijven in de buurt van RijswijkBuiten, zoals DSM, voor een betere 

gezamenlijke bereikbaarheid met het ov? Zo ja, wat zijn de uitkomsten daarvan? Zo nee, 
waarom niet? 

5. Bent u in gesprek met de bewonersorganisatie van RijswijkBuiten over de komst van openbaar 
vervoer in de wijk? Zo ja, wat zijn de uitkomsten daarvan? Zo nee, waarom niet? 

6. Zijn er klachten binnengekomen over het ontbreken van openbaar vervoer in RijswijkBuiten? 
Zo ja, hoeveel en wat was de strekking? 

7. Speelt het ontbreken van openbaar vervoer een rol bij de verkoop van woningen in 
RijswijkBuiten? Zo ja, in hoeverre heeft het de verkoop beïnvloed? 

 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Marieke Alberts 
 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

1. 
De Metropoolregio Rotterdam Den Haag (MRDH) is consessieverlener voor het openbaar 
vervoer in deze regio. Op dit moment rijdt lijn 51 door oostelijk RijswijkBuiten, met 2 
halteplaatsen op de Lange Kleiweg. 
 



Wij zijn in overleg met de MRDH over een dienstregeling voor RijswijkBuiten. Vanwege 
lagere bijdragen vanuit het Rijk aan de voormalige stadsregio’s (nu MRDH) zijn  in de 
afgelopen jaren bezuinigingen doorgevoerd. Dit resulteerde ook in bezuinigingen op het 
openbaar vervoer. Momenteel is er een nullijn van kracht, waardoor de uitgaven aan het 
openbaar vervoer niet meer maar ook niet minder worden. Voor een andere route moet ook 
een bestaande lijn/route komen te vervallen. We onderzoeken, samen met de MRDH, de 
mogelijkheden van een buslijn via RijswijkBuiten voor zowel bewoners in Pasgeld als in Sion 
en ’t Haantje. 
 
2. 
Zie ook antwoord op vraag 1. 
 
Op dit moment onderzoeken we, naast het ov-vraagstuk, samen met de MRDH of, en zo ja 
in welke vorm, we in 2016 een mobiliteitscampagne in RijswijkBuiten kunnen organiseren. 
Het idee is om samen met bewoners van RijswijkBuiten, de MRDH en met studenten van de 
Haagse Hogeschool te onderzoeken welke slimme en duurzame  alternatieve mogelijkheden 
voor mobiliteit haalbaar en effectief zijn in RijswijkBuiten. Hierbij onderzoeken we 3 sporen: 
a) fietsstimulering, b) slim werken (spits mijden), en c) slim autorijden. Hiervoor is mogelijk 
budget beschikbaar vanuit het rijksprogramma Beter Benutten.  
 
3. 
MRDH is consessieverlener voor het openbaar vervoer. Op 26 mei 2015 hebben we een 
zienswijze verstuurd over de dienstregeling 2016. Zie daarvoor de bijlage met kenmerk 
15.068587 en 15.062147. Zie daarnaast ook antwoorden op vraag 1 en 2. 
 
4. 
Er zijn bestuurlijke en ambtelijke gesprekken met DSM, waarbij ook bereikbaarheid een 
onderwerp is. DSM geeft de voorkeur een bushalte aan de Pr. Beatrixlaan in Delft.  
 
5. 
Rijswijk is regelmatig in gesprek met de bewonerscommissie RijswijkBuiten. De 
bewonerscommissie wordt geïnformeerd over de voortgang, waaronder openbaar vervoer. 
De gemeente en de bewonerscommissie delen het standpunt dat het van belang is de 
nieuwe wijk aan te sluiten op het bestaande ov-netwerk.  
 
6. 
Tot heden zijn er geen klachten ontvangen over het ontbreken van openbaar vervoer in 
RijswijkBuiten. Er is begrip voor alle acties die de gemeente neemt. Dat neemt niet weg dat 
er een wens ligt bij de bewoners van RijswijkBuiten voor een OV-verbinding. 
 
7. 
Er wordt voorafgaand aan de koop door specifieke doelgroepen geïnformeerd naar openbaar 
vervoer op termijn. Tot nu toe heeft dit geen belemmering opgeleverd bij de aankoop van de 
woning.  
 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, de voorzitter, 
 

 

 

drs. A. de Baat drs. M.J. Bezuijen 


